
 

 

ELEVRÅDET VED FROLAND SKOLE - UNGDOMSTRINNET. 

 

REFERAT fra møtet 25.03.2025 

 

Navn Kl Fast Vara Funksjon 

Hanna Homstøl Tveit 
 
Ingrid Andrea Bore 

8A      X  

X 

 

 

Adam Lyngroth 

Andrine Skårland 

8B X  

X 

 

Emilie Konstanse 
Vanebo-Høyland 
 
Jakob Hurvenes 

8C X  

X 

 

 

Emil Hortemo 
 
Lone Skogheim 

8D X  

X 

 

 

Einar A. Eriksen 

Elise Grønlund 

9A X  

X 

 

 

Jerusha J. Inayat 
 
Andreas Dalsmo  

9B X  

X 

 

Mathias Hodne 
 
Lingmaung Kintha  

9C X  

X 

 

Leanna Grestad 

Georg Bygdås 
 

9D X  

X 

 
  

Sofie G. Rasmussen 

Gabriel D. Strandli 

10A X  

X 

Nestleder (smu/su) 

Christian R. Stømne  
 

Milly Rose Jensen 

10B X  

X 

 
 

Amalie Kvalbein-Olsen 
 
Evelyn Abrahamsen- 
Aanonsen 

10C X  

X 

Leder (smu/su) 

 

      



 

 

Saker Beskrivelse Avsvar/hvem tar saken videre? 

Vedtak 

Saker fra sist:  
 

NB! Praktiske oppgaver i klasserom går via 
kontaktlærer, ikke elevråd. 

Info  - Amalie: elevrådsleder 
- Sofie: nestleder. 

 
Vara til samarbeidsutvalg: 
 
(Christian, Adam, Einar og Hanna) 

 
 

                            

Saker fra sist: Elevene på 9.trinn 

opplever at det å ikke 

kunne være i hallen og ha 

vanlig gym, blir en felles 

straff og føles 

urettferdig.Det blir mer uro 

når man ikke kan få 

beveget seg. 

9A skulle hatt bading, 

dette har nå falt ut. Får de 

badingen senere? 

 

 Ønske om å ha kantine 

åpent i alle friminutt. 

- Bøylestadbussen 

kommer svært 

tidlig 08.20, så det 

er lenge å stå ute 

før skolen starter. 

- Det er mer sosialt 

å sitte sammen, 

snakke og ha det 

hyggelig rundt et 

bord, istede for å 

stå ute å fryse. 

- Det blir flere 

elever som ikke 

følger regler og 

sniker seg inn på 

steder de ikke skal 

være, f.eks 

toalettene. Dette 

hindrer andre i å 

gå på do. 

 

Ledelsen og lærerne forstår elevenes frustrasjon 
rundt dette og går tilbake på denne 
bestemmelsen, slik at kantina åpnes igjen. 
Vi synes det er viktig at dere elever blir hørt i 
saker som angår dere. 



- Er det mulig å ha 

kantina åpen når 

det er stygt vær, og 

lukket når det er 

fint vær? 

 Er det penger til noe som 

helst utflukt på 9.trinn, 

siden Gautefall utgikk? 

Det er dessverre ikke penger. 

 Ønske om å ha hallen åpen 

i langfri. 
Dette er dessverre ikke mulig på grunn av ekstra 
vakting og stadig hærverk. 

 Det oppleves som at 

vaktene ikke følger godt 

med, men står ofte å 

snakker sammen.  

Viktig at vaktene er på og 

følger med. 

Dette er tatt opp med lærerne. 

 Mye gris ved enkelte bord 

i kantina. Viktig at alle 

rydder etter seg!! 

 



 Ønske om å få bruke 

regelbok i matte, norsk og 

engelsk.  

Hvorfor lager vi regelbok 

hvis vi ikke kan bruke 

den? 

Det kommer an på hva elevene skal testes i. På 
tentamen og eksamen er regelbok tillatt. 
(matematikk kun på del 2) 

 Turnering mot sommeren: 

-ønske om fotball og 

kanonball 

(volleyball/basketball) 

Dette blir siste uka før sommerferien. 
 

 Når kommer 

microbølgeovnen? 
Dette kommer. 

 Ønske om bordtennis 

rekkert 
Ønsket er tatt videre og vi har fått nye. 

1. Det er kommet penger fra 

tidligere 17.mai komite, 

som de ønsker å bruke på 

noe som kommer elevene 

ved skolen til gode. 

Hva har vi lyst til å ha: 
-spill (kortstokker, ligretto, uno, monopol, 
«Ryktet går», Catan.) 
-bordtennisrekkerter 
-baller 
-fikse ballbingen 



2. Hvordan opplever dere 

«leksebevisst skole»? 
Litt ulike erfaringer fra person til person,og 
trinn, men stort sett grei mengde. 
De fleste føler at leksene er relevante. 

3. Hva er deres mening om 

de forskjellige valgfagene 

som tilbys? 

 

8.trinn:  Innsats for andre, Design og redesign, 
Fysak, Utvikling av varer og tjenester 
 
9.trinn: litt få alternativer (to grupper Trafikk, to 
grupper Fysak, Design og redesign) 
 
10.trinn: Friluftsliv, Utvikling av varer og 
tjenester, Fysak, Innsats for andre 
 
Er det mulig å ha to grupper friluftsliv? 
Tradisjonshåndverk er det mulig? 

4. Postkasse utenfor 

helsesøsters kontor om det 

er saker dere elever ønsker 

å ta opp anonymt. 

Gi beskjed i klassene. 

5. NB!Viktig at 

bordtennisbord står helt 

inntil veggen og det skal 

aldri stå puffer/stoler i 

gangen ved siden av! 

Gi beskjed i klassene. 

6. Bedre oversikt over hva 

som skal selges til enhver 

tid i kantina. 

 



7. Elever fra barneskolen 

kommer over til 

ungdomsskolen. 

Dette blir det tatt tak i. 

8. Ønske om fotballer Ta det opp med kontaktlærer. 

9. Ønske om flere benker ute. Dette kommer etter påske. 

Froland skole   

Signe Gunn Skjeggedal Usterud   

 Elevrådskontakt                                                      

HUSK  Å  MELDE FRA TIL VARA  DERSOM DU IKKE KAN KOMME. 

 


